



This is to certify that the Occupational Health and Safety Management System of

Quality Synthetic Rubber (Dongguan) Co., Ltd.

Organization Code : 76933017-2

Operation Address : Building 1, Section E, Junda Industrial Zone, Dongkeng Town, Dongguan City, Guangdong Province, China

Registered Address : Building 1, Section E, Junda Industrial Zone, Dongkeng Town, Dongguan City, Guangdong Province, China

applicable to

Manufacture of rubber molding parts for the automotive industry (license required within license)

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

OHSAS18001:2007

This registration is subject to the company maintaining an occupational health and safety management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website (www.cnca.gov.cn)
SNQA's website : www.snqa.com.cn

Managing Director



015

Certificate Number **H1853**

Date: 09 December 2011
Reissue Date: 03 December 2015
Valid Until: 02 December 2017
EAC Code: 14





兹证明

优品精密橡胶零件（东莞）有限公司

组织机构代码：76933017-2

经营地址：广东省东莞市东坑镇骏达工业基地 E 区 1 栋

注册地址：广东省东莞市东坑镇骏达工业基地 E 区 1 栋

的职业健康安全管理体系适用于

汽车用橡胶成型元件的制造（涉及许可要求的按许可要求）

已经 NQA 根据标准

OHSAS18001:2007

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其职业健康安全管理体系，并由 NQA 进行监督。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询

SNQA 查询网站：www.snqa.com.cn

Managing Director



015

Certificate Number

H1853

Date:

09 December 2011

Reissue Date:

03 December 2015

Valid Until:

02 December 2017

EAC Code:

14

